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§ 128 Remiss från Stadskontoret avseende förutsättningar för en 
gemensam lösning avseende larm- och passersystem i staden 

GYVF-2024-3131 
 
Sammanfattning 
Kommunstyrelsen har givit stadskontoret i uppdrag att utreda förutsättningarna för en 
gemensam lösning avseende larm- och passersystem i staden. Nuläget i staden är varierat 
både inom och mellan förvaltningar då stadsövergripande riktning på området saknas, 
vilket resulterar i utmaningar kopplat till samordning kring upphandling, inköp och drift 
samt otydlighet vad gäller ansvarsfrågor. 
För att bemöta problemen föreslås att roller och ansvar förtydligas och att en gemensam 
tjänsteägare skapas, anvisningar och riktlinjer tas fram som beskriver ett ramverk kring hur 
uppgiften ska bedrivas, samt att tjänsteägaren får i uppdrag att ta fram en gemensam 
tjänstekatalog som möter verksamheternas behov. Övergången till det nya systemet föreslås 
ske i samband med nybyggnation, större renovering eller när larm- och passersystemet nått 
sin tekniska livslängd. 
Gymnasie- och vuxenutbildningsförvaltningen föreslår gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden att ställa sig positiv till åtgärdsförslag. Vidare föreslår 
förvaltningen att nämnden lyfter vikten av att det görs en gradvis övergång till den nya 
strukturen samt att resurser för genomförande och förvaltningen av den nya systemen 
behöver säkerställas. 
 
 
Beslut 

1. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag till 
yttrande och överlämnar detsamma till Kommunstyrelsen. 

2. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden förklarar paragrafen omedelbart 
justerad.  

Beslutet skickas till  
Stadskontoret 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse GVN 2024-08-30 Yttrande av remiss avseende Förutsättningar 

för en gemensam lösning avseende larm- och passersystem i staden 
• Förslag till yttrande av remiss avseende Förutsättningar för en gemensam lösning 

avseende larm- och passersystem i staden 
• Förutsättningar för en gemensam lösning avseende larm- och passersystem i staden 
• Förvaltningsremiss från stadskontoret - Förutsättningarna för en gemensam lösning 

avseende larm- och passersystem i staden 
• Följebrev till förvaltningsremiss från stadskontoret - Förutsättningar för en 

gemensam lösning avseende larm- och passersystem i staden 
• §113 GVNAU Remiss från Stadskontoret avseende förutsättningar för en 

gemensam lösning avseende larm- och passersystem i staden 
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§ 129 Remiss från Stadskontoret avseende Riktlinjer för intern 
prissättning 

GYVF-2024-3132 
 
Sammanfattning 
Stadskontoret har tagit fram förslag på riktlinjer för intern prissättning. Riktlinjerna avser 
stadens nämnder och inte kommunkoncernens bolag och kommunförbund. Av förslaget 
framgår att självkostnad gäller som huvudprincip för interna köp och sälj mellan stadens 
nämnder. 
 
Gymnasie- och vuxenutbildningsförvaltningen föreslår gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden att ställa sig positiv till att staden tar fram gemensamma 
riktlinjer för intern prissättning vid köp- och sälj mellan nämnder för att på så sätt få fram 
tydligare, mer transparenta och standardiserade riktlinjer för den interna prissättningen. 
Vidare föreslår förvaltningen att nämnden även ska ställa sig bakom att självkostnad ska 
vara huvudprincipen för samtliga interna köp- och säljrelationer mellan nämnder med krav 
på skriftlig dokumentation av överenskommelser. 
 
Förvaltningen föreslår nämnden att lyfta fram ett behov av ett förtydligande kring 
principerna för självkostnad, standardberäkning av 
overheadkostnader/administrationskostnader och avtalsmallar för att minska det 
administrativa arbetet.  
 
 
Beslut 

1. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag till 
yttrande avseende stadskontorets remiss av Riktlinjer för intern prissättning och 
överlämnar detsamma till stadskontoret.  

2. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden förklarar paragrafen omedelbart 
justerad.  

Beslutet skickas till  
Stadskontoret 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse GVN 2024-08-30 Yttrande över stadskontorets remiss avseende 

Riktlinjer för intern prissättning 
• Förslag till yttrande över stadskontorets remiss avseende Riktlinjer för intern 

prissättning 
• Tjänsteskrivelse KSAU 2024-06-03 Riktlinjer för intern prissättning; nu fråga om 

remiss 
• Riktlinjer för intern prissättning remissversion 
• Protokollsutdrag KSAU 2024-06-03 §300 Riktlinjer för intern prissättning; nu fråga 

om remiss 
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• §114 GVNAU Remiss från stadskontoret avseende Riktlinjer för intern prissättning 
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§ 131 Remiss angående Remiss Arbetsmarknadsdepartementet avseende 
Förbättrat informationsutbyte mellan Arbetsförmedlingen och 
kommuner 

GYVF-2024-3087 
 
Sammanfattning 
Läget på den svenska arbetsmarknaden kännetecknas av obalans mellan utbud och 
efterfrågan på arbetskraft. Antalet lediga arbeten är på en historiskt hög nivå och det råder 
brist på arbetskraft på flera områden på arbetsmarknaden. Det finns därmed behov av att 
underlätta för fler arbetssökande att ta del av utbildning inom komvux. Utredningen 
presenterar förslag som innebär utökade krav på kommunen och Arbetsförmedlingen att 
utbyta information sinsemellan. 
Gymnasie- och vuxenutbildningsförvaltningen föreslår gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden att ställa sig positiv till syftet med förslagen i denna utredning. 
Det är prioriterat att åstadkomma ett förbättrat utbyte av uppgifter mellan 
Arbetsförmedlingen och kommunerna om arbetssökande, som har behov av utbildning 
inom komvux. Vidare föreslår förvaltningen att nämnden lyfter behov av resurser för 
utveckling av ett gemensamt IT-system på nationell nivå, där informationsutbytet kan ske. 
Förslagen kommer att medföra ökad administration ock kräva utbildningsinsatser inom 
såväl kommuner som inom Arbetsförmedlingen. Statliga resurser måste tillföras för detta 
ändamål. 
 
Beslut 
1. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag till yttrande 
över Remiss från Arbetsmarknadsdepartementet avseende Förbättrat informationsutbyte 
mellan Arbetsförmedlingen och kommuner och överlämnar detsamma till 
Arbetsmarknadsdepartementet.  
2. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden förklarar paragrafen omedelbart justerad.  

Beslutet skickas till  
Arbetsmarknadsdepartementet 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse GVN 2024-08-30 Yttrande över 

Arbetsmarknadsdepartementets remiss avseende Förbättrat informationsutbyte 
mellan Arbetsförmedlingen och kommuner 

• Förslag till yttrande över Arbetsmarknadsdepartementets remiss avseende 
Förbättrat informationsutbyte mellan Arbetsförmedlingen och kommuner 

• Remiss från Arbetsmarknadsdepartementet avseende Förbättrat informationsutbyte 
mellan Arbetsförmedlingen och kommuner 

• Följebrev och sändlista till remiss från Arbetsmarknadsdepartementet samt 
mötesinbjudan från SKR 

• §116 GVNAU Remiss angående Remiss Arbetsmarknadsdepartementet avseende 
Förbättrat informationsutbyte mellan Arbetsförmedlingen och kommuner 
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§ 132 Remiss angående Remiss Socialdepartementet - En trygg uppväxt 
utan nikotin, alkohol och lustgas (SOU 2024:23) 

GYVF-2024-2550 
 
Sammanfattning 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden har fått möjlighet att yttra sig över Remiss 
Socialdepartementet – En trygg uppväxt utan nikotin, alkohol och lustgas (SOU 2024:23).  
Gymnasie- och vuxenutbildningsförvaltningen föreslår gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden att välkomna utredningens förslag. Förvaltningen föreslår 
nämnden att ställa sig positiv till utredningens förslag om att förbjuda försäljning av lustgas 
till personer under 18 år samt att begränsa försäljningen av lustgas i övrigt. 
Gymnasie- och vuxenutbildningsförvaltningen föreslår gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden att ställa sig positiv till utredningens förslag om att knyta 
rökförbudet till den tid då undervisning pågår och/eller då skolan har ansvar för eleverna, 
det vill säga under elevernas skoltid. Därtill föreslår förvaltningen att nämnden även ställer 
sig positiv till utredningens bedömning om att införa ett förbud för elever att använda även 
andra tobaks- och nikotinprodukter under skoltid än sådana som går att röka. 
Förvaltningen föreslår nämnden att lyfta att utredningens förslag om en rök, tobaks- och 
nikotinfri skoltid kan stärka elevers möjlighet till att vistas i en hälsofrämjande skolmiljö fri 
från tobak och nikotin. 
Nämndens Drogpolicy för Gymnasie och vuxenutbildningen (reviderad den 14 juni 2024, 
§107) är framtagen som en förebyggande åtgärd för att tillförsäkra att alla elever på skolan 
har trygghet och studiero samt för att främja elevers hälsa. Förvaltningen föreslår nämnden 
att bedöma att utredningens förslag avseende lustgas, tobak och nikotin överensstämmer 
med nämndens drogpolicy och kan underlätta nämnden arbete med frågor rörande 
ANDTS.  
 
 
Beslut 

1. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag till 
yttrande avseende Remiss Socialdepartementet – En trygg uppväxt utan nikotin, 
alkohol och lustgas (SOU 2024:23) och överlämnar detsamma till 
Kommunstyrelsen.  

2. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden förklarar paragrafen omedelbart 
justerad.  

   

Yrkanden 
John Roslund (M) yrkar att gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden ska i nästsista stycket 
i yttrandet ändra positivt till negativt: "Nämnden ställer sig negativ till utredningens förslag 
om att införa ett förbud för elever att använda även andra tobaks- och nikotinprodukter än 
sådana som går att röka" och att sista meningen i samma stycke stryks: "Nämnden vill lyfta 
att utredningens förslag om en rök, tobaks- och nikotinfri skoltid kan stärka elevers 
möjlighet till att vistas i en hälsofrämjande skolmiljö fri från tobak och nikotin". 
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Ordförande Juan-Tadeo Espitia (S) yrkar på att gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
ska avslå John Roslunds (M) yrkande och bifalla förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande upprepar förslagen och får nämndens godkännande att han har uppfattat dem 
korrekt. 
Ordförande meddelar att han avser att ställa förslagen mot varandra. 
Propositionsordningen godkänns. 
Ordförande ställer förslagen emot varandra och finner att nämnden godkänner 
förvaltningens förslag till beslut. 

Reservationer och särskilda yttranden 
John Roslund M) anmäler en skriftlig reservation för samtliga ledamöter i den moderata 
gruppen. 
 
 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse GVN 2024-08-30 Remiss Socialdepartementet - En trygg 

uppväxt utan nikotin, alkohol och lustgas (SOU 2024:23) 
• Yttrande Remiss Socialdepartementet - En trygg uppväxt utan nikotin, alkohol och 

lustgas (SOU 2024:23) 
• Remiss Socialdepartementet - En trygg uppväxt utan nikotin, alkohol och lustgas 

(SOU 2024:23) 
• En trygg uppväxt utan nikotin, alkohol och lustgas 
• Följebrev Remiss Socialdepartementet - En trygg uppväxt utan nikotin, alkohol och 

lustgas (SOU 2024:23) 
• §117 GVNAU Remiss angående Remiss Socialdepartementet - En trygg uppväxt 

utan nikotin, alkohol och lustgas (SOU 2024:23) 
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Reservation 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden  

Datum 2024-08-30 Ärende 14. Remiss angående Remiss 
Socialdepartementet - En trygg uppväxt utan nikotin, alkohol 
och lustgas (SOU 2024:23) 
 

Vi moderater ställer oss tveksamma till detta frihetsinskränkande förslag. I våra 
verksamheter är majoriteten av våra studenter myndiga och att vara myndig innebär att man 
tar ett eget ansvar över sitt liv och hälsa. Vi moderater tror på individens frihet att bestämma 
själv när man är myndig och inte skadar andra. Att förbjuda rökning är ett exempel där passiv 
rökning är dokumenterat hälsoskadligt och därmed olämpligt att nyttja på skoltid, men när det 
gäller exempelvis snus så är det dels inte lika självklart att det skadar den enskilda individen 
och det skadar inte omgivningen alls, så varför ska man då hindra en myndig rätten att 
använda det.  

Vi moderater vill inte inskränka myndiga personers rätt att fatta egna beslut om sig själv och 
sin egen hälsa och utifrån det är vi negativt inställda till delar av förslaget och yrkar: Att i näst 
sista stycket i yttrandet ändra positiv till negativt och att sista meningen i samma stycke 
stryks. 

Då vårt förslag ej vann gehör reserverar vi oss till förmån för eget förslag 

 

John Roslund (M) Mats Mattsson (M) Malin Ahlström (M)  

Med instämmande av 

Lena Hjalmarsson (M) Ahmad Jaro (M) Jonathan Rosenquist (M)  
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§ 133 Remiss från Skolinspektionen gällande Flyinge AB ansökan om 
godkännande som huvudman för riksrekryterande utbildning vid 
den fristående gymnasieskolan Flyinge Hästsportgymnasium i 
Lunds kommun 

GYVF-2024-3300 
 
Sammanfattning 
Skolinspektionen har skickat ansökan om godkännande som huvudman för 
riksrekryterande utbildning avseende internationell hästskötare på naturbruksprogrammet 
vid den fristående gymnasieskolan Flyinge Hästsportgymnasium i Lunds kommun från och 
med läsåret 2025/2026 till Malmö stad. Ansökan avser en ny utbildning. Nämnden har 
möjlighet att yttra sig över om utbildningen innebär påtagligt negativa följder för eleverna 
eller för den del av skolväsendet som anordnas av det allmänna.  
Förvaltningen föreslår att nämnden bedömer att riksrekryterande utbildning avseende 
internationell hästskötare på naturbruksprogrammet enligt ansökan sannolikt skulle 
innebära påtagligt negativa följder på lång sikt för den kommunala skolorganisationen och 
för samverkansområdet. 
 
 
 
Beslut 

1. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag till 
yttrande och överlämnar detsamma till Skolinspektionen.  

2. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden förklarar paragrafen omedelbart 
justerad. 

   

Yrkanden 
John Roslund (M) yrkar på att gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden ska ställa sig 
positiv till ansökan. 

Beslutsgång 
Ordförande upprepar förslagen och får nämndens godkännande att han har uppfattat dem 
korrekt. 
Ordförande meddelar att han avser att ställa förslagen mot varandra. 
Propositionsordningen godkänns. 
Ordförande ställer förslagen emot varandra och finner att nämnden godkänner 
förvaltningens förslag till beslut. 

Reservationer och särskilda yttranden 
John Roslund M) anmäler en skriftlig reservation för samtliga ledamöter i den moderata 
gruppen. 
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Beslutet skickas till  
Skolinspektionen 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse GVN 2024-08-30 Remiss från Skolinspektionen angående 

Flyinge AB ansökan om godkännande som huvudman för riksrekryterande 
utbildning vid den fristående gymnasieskolan Flyinge Hästspo 

• Yttrande gällande Flyinge AB ansökan om godkännande som huvudman för 
riksrekryterande utbildning vid den fristående gymnasieskolan Flyinge 
Hästsportgymnasium i Lund 

• Bilaga 1 
• Remiss från Skolinspektionen gällande Flyinge AB ansökan om godkännande som 

huvudman för riksrekryterande utbildning vid den fristående gymnasieskolan 
Flyinge Hästsportgymnasium i Lunds kommun 

• Ansökan om riksrekryterande utbildning för gymnasieskola 
• Begäran och beviljan om anstånd 
• §118 GVNAU Remiss från Skolinspektionen gällande Flyinge AB ansökan om 

godkännande som huvudman för riksrekryterande utbildning vid den fristående 
gymnasieskolan Flyinge Hästsportgymnasium i Lunds kom 
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Reservation 

 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden  

Datum 2024-08-30 Ärende 15. Remiss från Skolinspektionen 
gällande Flyinge AB ansökan om godkännande som huvudman 
för riksrekryterande utbildning vid den fristående 
gymnasieskolan Flyinge Hästsportgymnasium i Lunds kommun 
 
Vi moderater tycker det är beklagligt att minoritetsstyret har en så fientlig syn på 
friskoleverksamhet, trots att drygt 40% av Malmös gymnasiestudenter väljer en fristående 
gymnasieskola framför en kommunal.  

Vi moderater är positiva till att det finns en mångfald av gymnasieutbildningar och en 
mångfald av utförare. Vi kan tycka att Skolinspektionen borde ha tätare kontroller på såväl 
fristående som kommunala gymnasieskolor för att säkerställa att kvaliteten på skolorna är i 
paritet med vad som förväntas av en skola avseende utbildning. 

Vi finner det märkligt att det inte skulle finnas arbetstillfällen efter avslutad utbildning med 
tanke på att bland annat Malmö stad arrangerar årligen flera hästtävlingar av varierande slag 
och har såväl en galoppbana som en travbana. Hästsporten är stor i hela landet och att hela 
hästsverige inte skulle kunna ta emot 25 utbildade internationella hästskötare om året finner 
vi vara osannolikt. 

Sedan kan vi tycka att det är ett märkligt argument att kommunens ambition att starta två 
gymnasieskolor skulle vara en ursäkt för att inte låta andra fristående verksamheter få starta 
upp en utbildning. Föreliggande utbildning kommer fullt ut innehålla 75 platser och vara 
förlagd i Flyinge och vara riksrekryterande. Om det saknas intresse för denna utbildning som 
internationell hästskötare, kommer den heller inte att startas. 

Utifrån ovanstående resonemang yrkar vi: Att kommunen skulle ställa sig positiva till 
ansökan.  

 

Då vårt förslag ej vann gehör reserverar vi oss till förmån för eget förslag 

 

John Roslund (M) Mats Mattsson (M) Malin Ahlström (M)  

Med instämmande av 

Lena Hjalmarsson (M) Ahmad Jaro (M) Jonathan Rosenquist (M)  
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§ 134 Remiss från Skolinspektionen gällande Flyinge AB ansökan om 
godkännande som huvudman för riksrekryterande utbildning vid 
den fristående gymnasieskolan Flyinge Hästsportgymnasium i 
Lunds kommun 

GYVF-2024-3301 
 
Sammanfattning 
Skolinspektionen har skickat ansökan om godkännande som huvudman för 
riksrekryterande utbildning avseende hästskötare med inriktning skötsel och drift av 
hästsportanläggningar på naturbruksprogrammet vid den fristående gymnasieskolan Flyinge 
Hästsportgymnasium i Lunds kommun från och med läsåret 2025/2026 till Malmö stad. 
Ansökan avser förnyelse. Nämnden har möjlighet att yttra sig över om utbildningen 
innebär påtagligt negativa följder för eleverna eller för den del av skolväsendet som 
anordnas av det allmänna.  
Förvaltningen föreslår att gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden bedömer att 
riksrekryterande utbildning hästskötare med inriktning skötsel och drift av 
hästsportanläggningar på naturbruksprogrammet vid den fristående gymnasieskolan Flyinge 
Hästsportgymnasium i Lunds kommun enligt ansökan sannolikt skulle innebära påtagligt 
negativa följder på lång sikt för den kommunala skolorganisationen och för 
samverkansområdet. 
 
 
Beslut 

1. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens godkänner förvaltningens förslag till 
yttrande och överlämnar detsamma till Skolinspektionen. 

2. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden förklarar paragrafen omedelbart 
justerad.  

   

Yrkanden 
John Roslund (M) yrkar på att gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden ska ställa sig 
positiv till ansökan. 
Ordförande Juan-Tadeo Espitia (S) yrkar på att gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
ska avslå John Roslunds yrkande och bifalla förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande upprepar förslagen och får nämndens godkännande att han har uppfattat dem 
korrekt. 
Ordförande meddelar att han avser att ställa förslagen mot varandra. 
Propositionsordningen godkänns. 
Ordförande ställer förslagen emot varandra och finner att nämnden godkänner 
förvaltningens förslag till beslut. 
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Reservationer och särskilda yttranden 
John Roslund M) anmäler en skriftlig reservation för samtliga ledamöter i den moderata 
gruppen. 
Åke Gusérus Bengtsson (SD) anmäler en muntlig reservation. 

Beslutet skickas till  
Skolinspektionen 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse GVN 2024-08-30 Remiss från Skolinspektionen gällande 

Flyinge AB ansökan om godkännande som huvudman för riksrekryterande 
utbildning vid den fristående gymnasieskolan Flyinge Hästspo 

• Yttrande remiss Skolinspektionen gällande Flyinge AB ansökan om godkännande 
som huvudman för riksrekryterande utbildning vid den fristående gymnasieskolan 
Flyinge Hästsportgymnasium i Lunds kommun 

• Bilaga 1 
• Remiss från Skolinspektionen gällande Flyinge AB ansökan om godkännande som 

huvudman för riksrekryterande utbildning vid den fristående gymnasieskolan 
Flyinge Hästsportgymnasium i Lunds kommun 

• Ansökan om riksrekryterande utbildning för gymnasieskolan 
• Begäran och beviljan om anstånd 
• §119 GVNAU Remiss från Skolinspektionen gällande Flyinge AB ansökan om 

godkännande som huvudman för riksrekryterande utbildning vid den fristående 
gymnasieskolan Flyinge Hästsportgymnasium i Lunds kom 
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Reservation 

 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden  

Datum 2024-08-30 Ärende 16. Remiss från Skolinspektionen 
gällande Flyinge AB ansökan om godkännande som huvudman 
för riksrekryterande utbildning vid den fristående 
gymnasieskolan Flyinge Hästsportgymnasium i Lunds kommun 
 
Vi moderater tycker det är beklagligt att minoritetsstyret har en så fientlig syn på 
friskoleverksamhet, trots att drygt 40% av Malmös gymnasiestudenter väljer en fristående 
gymnasieskola framför en kommunal. 

Vi moderater är positiva till att det finns en mångfald av gymnasieutbildningar och en 
mångfald av utförare. Vi kan tycka att Skolinspektionen borde ha tätare kontroller på såväl 
fristående som kommunala gymnasieskolor för att säkerställa att kvaliteten på skolorna är i 
paritet med vad som förväntas av en skola avseende utbildning. 

Minoritetens ställningstagande i sitt yttrande är märkligt utifrån att ansökan avser en 
förnyelse av en utbildning med en skola som så vitt vi vet bedriver en bra verksamhet, men 
minoriteten använder trots det samma argument för sitt negativa yttrande. Vi finner det 
märkligt att det inte skulle finnas arbetstillfällen efter avslutad utbildning med tanke på att 
bland annat Malmö stad arrangerar flera hästtävlingar av varierande slag och har såväl en 
galoppbana som en travbana. Hästsporten är stor i hela landet och att hela hästsverige inte 
skulle kunna ta emot 28 utbildade internationella hästskötare finner vi vara osannolikt. 

Sedan kan vi tycka att det är ett märkligt argument att kommunens ambition att starta två 
gymnasieskolor skulle vara en ursäkt för att inte låta andra fristående verksamheter få starta 
upp en utbildning. Föreliggande utbildning kommer fullt ut innehålla 84 platser och vara 
förlagd i Flyinge och vara riksrekryterande och om det saknas intresse för denna utbildning 
avseende skötsel och drift av hästsportanläggningar, kommer den heller inte att startas. 

Utifrån ovanstående resonemang yrkar vi: Att kommunen skulle ställa sig positiva till 
ansökan.  

Då vårt förslag ej vann gehör reserverar vi oss till förmån för eget förslag 

 

John Roslund (M) Mats Mattsson (M) Malin Ahlström (M)  

Med instämmande av 

Lena Hjalmarsson (M) Ahmad Jaro (M) Jonathan Rosenquist (M)  
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§ 137 Remiss av motion angående Motion av Anders Olin (SD) om 
personalrektyrering i kommunala verksamheter 

GYVF-2024-1243 
 
Sammanfattning 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden har fått möjlighet att svara på en motion från 
Anders Olin (SD) angående personalrekrytering i kommunala verksamheter. Motionären 
lyfter fram att flera av landets kommuner och så även Malmö Stad idag har svårt att 
rekrytera personal till flera av sina verksamheter. Anders Olin föreslår att kommunstyrelsen 
får i uppdrag att utreda förutsättningarna för att införa en modell för unga att kunna arbeta 
i kommunala verksamheter, i syfte att skapa ett intresse för yrkeskategorier där staden har 
svårt att rekrytera, samt att identifiera vilka kategorier som skulle vara lämpliga för denna 
modell. Ungdomarna får en meningsfull sysselsättning och kan bli intresserade av 
yrkesområdet, vilket förhoppningsvis leder till att de sedan ansöker till exempelvis vård- 
och omsorgsprogrammet. För arbetsgivarna kan ungdomarna bli ett värdefullt stöd för 
vårdtagarna och de anställda. 
Gymnasie- och vuxenutbildningsförvaltningen föreslår att gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden bedömer att ungdomars möjlighet att prova på och testa olika 
yrken är en viktig fråga för nämnden. Förvaltningen föreslår vidare att nämnden inte har 
möjlighet att ge uppdrag till Kommunstyrelsen och avstår därmed från att ta ställning till en 
eventuell utredning. 
 
Beslut 
1. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag till yttrande 
angående ”Remiss av motion från Anders Olin (SD) om personalrektyrering i kommunala 
verksamheter” och överlämnar detsamma till kommunfullmäktige.  
2. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden förklarar paragrafen omedelbart justerad. 
   

Yrkanden 
John Roslund (M) yrkar på att gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden ska besluta om att 
stryka sista stycket i sammanfattningen i tjänsteskrivelsen samt sista meningen i första 
stycket i yttrandet; "Förvaltningen föreslår vidare att nämnden inte har möjlighet att ge 
uppdrag till kommunstyrelsen och avstår därmed från att ta ställning till en eventuell 
utredning" samt att likt övriga remissinstanser ta ställning till motionen. 
Åke Gusérus Bengtsson (SD) yrkar på att gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
beslutar att bifalla John Roslunds (M) yrkande. 

Ajournering 
Mötet ajourneras mellan klockan 11.58-12.02. 

Yrkanden 
Ana Süssner Rubin (V) yrkar att gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden ska bifalla 
förvaltningens förslag med ändring av meningen enligt följande: "Förvaltningen föreslår 
vidare att nämnden inte har möjlighet att ge uppdrag till kommunstyrelsen och avstår 
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därmed från att ta ställning till en eventuell utredning" ändras till "Förvaltningen föreslår 
vidare att nämnden inte vill ge uppdragsdirektiv till kommunstyrelsen". 
Ordförande Juan-Tadeo Espitia (S) yrkar på bifall till förvaltningens förslag med tillägg av 
Ana Süssner Rubins (V) förslag till ändring. 

Beslutsgång 
Ordförande lägger till Ana Süssner Rubins (V) förslag till ändring för beslut. 
Ordförande finner att nämnden godkänner förslag till ändring. 

Yrkanden 
John Roslund (M) yrkar bifall till motionen. 
Ordförande yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut med ändring enligt Ana Süssner 
Rubins (V) yrkande. 

Beslutsgång 
Ordförande upprepar förslagen och får nämndens godkännande att han uppfattat dem 
korrekt. 
Ordförande meddelar att han avser att ställa förslagen emot varandra. 
Propositionsordningen godkänns. 
Ordförande ställer förslagen emot varandra och finner att nämnden godkänner 
förvaltningens förslag till beslut med ändring enligt Ana Süssner Rubins (V) yrkande. 

Reservationer och särskilda yttranden 
John Roslund (M) anmäler en muntlig reservation. 
Åke Gusérus Bengtsson (SD) anmäler en muntlig reservation. 
 
 

  
 

Beslutet skickas till  
Kommunfullmäktige 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse GVN 2024-08-30 Remiss av motion från Anders Olin (SD) om 

personalrekrytering i kommunala verksamheter 
• Förslag till yttrande av remiss angående Motion av Anders Olin (SD) om 

personalrekrytering i kommunala verksamheter 
• Motion av Anders Olin (SD) om personalrektyrering i kommunala verksamheter 
• Remiss av STK angående Motion av Anders Olin (SD) om personalrektyrering i 

kommunala verksamheter 
• Information om förlängd svarstid 
• Följebrev till remiss av STK angående motion av Anders Olin (SD) om 

personalrektyrering i kommunala verksamheter 
• GVNAU beslut §102 2024-06-05 
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• §122 GVNAU Remiss av motion angående motion av Anders Olin (SD) om 
personalrektyrering i kommunala verksamheter 
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